

**Health, Safety & Environmental
Policy**

سياسة البيئة والصحة والسلامة

HAWK International is committed to the achievement of the following health, safety and environmental objectives:

هوك العالمية ملتزمة بإنجاز أهداف الصحة، السلامة والبيئة التالية:-


- Risk Assessment to prevent workplace hazards and pollution.
- Involve our employees and partners to create a safe workplace and protect the environment.
- Comply with the required Health, Safety & environmental laws and other regulations.
- Encourage the promotion of Health, Safety and Environmental awareness, throughout the management and workforce by means of instruction, training and supervision.
- Minimize Company impact on the environment via the implementation of proper handling, treatment and disposal process of the waste generated during Company operation.
- Ensure that all Company management requirements, including those of **EN ISO 14001:2004** and **OHSAS 18001: 2007** are being fulfilled and that our processes are continually reviewed to avoid accidents, to reduce illness & injuries, and to prevent pollution.

- تقييم المخاطر لمنع أخطار العمل وتلوثه.
- إشراك موظفينا وشركائنا من أجل خلق موقع عمل آمن وحماية البيئة.
- الالتزام بمتطلبات الصحة والسلامة والقوانين البيئية والأنظمة الأخرى.
- التشجيع لترويج الصحة والسلامة والوعي البيئي في كافة مستويات الإدارة والقوى العاملة من خلال وسائل التعليم والتدريب والإشراف.
- تقليل الأثر البيئي للشركة من خلال تطبيق عمليات مناسبة للتعامل، والمعالجة والتخلص من النفايات الناجمة من عمليات الشركة
- التأكد من أن كافة المتطلبات الإدارية للشركة بما في ذلك **EN ISO 14001 : 2004** و **OHSAS 18001 : 2007** يتم إستيفائها وأن عملياتنا يتم مراجعتها بصفة مستمرة لتجنب الحوادث والتقليل من المرض والأضرار ومنع التلوث.

This policy shall be distributed to all Company locations, and shall be the concern of each and every employee of the Company.

يجب توزيع هذه السياسة على جميع مواقع الشركة وأن يهتم بها كل موظف في الشركة.

Mohammed A. A. Hezam


Company President and CEO

21 March, 2014